
Osloskolen 

Voksen skole 

Dato: 14.02.24 
Tidspunkt: 16.30-18.00 
Sted: Personalrommet på skolen. 

Tilstede:  
Axel Emil Roll (leder av DS)  
Anne Marie Rabe Galtung (leder av FAU) 

Mona Hellwege (lærer) 
Karin Bjørndalen (lærer) 

Finn Yngve Engnæs (H)  
Knut Frederik Horn (MDG) 

Per Olav Lystrup (referent) 
Camilla Torsæter (rektor)  

Forfall:  
Anette Arneberg (SV) 

Saksliste: 

Sak 10/24: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent. 

Sak 11/24: Godkjenning av referat 18.01.24 

Referat fra 18.01.24 ble godkjent. 

Sak 03/24: Godkjenning av strategisk plan for 2024 

Rektor informerte kort om hovedtrekk i Voksen skoles strategisk plan. 

Rektor/skolen planlegger å lage en fremstilling av den strategiske planen, slik at skolens mål, tiltak og 
aktiviteter blir i en mer lesbar versjon for foreldre. Skolens verdigrunnlag vil innlemmes i denne. Den vil 
presenteres for DS før den legges på skolens hjemmeside.  

FAU-leder stilte spørsmål knyttet til læringsbrett: Med tanke på det politiske ordskiftet om 
(endring/reduksjon) i skjermbruk i skolen, hvilke vurderinger har skolen gjort om hvordan læringsbrett 
skal brukes på skolen?  

Rektor understreker at læringsbrettet er et supplement til, og ikke en erstatning for lærebøker. Skolen 
er selektiv, og bruker læringsbrett som et verktøy der dette gir en merverdi, og/eller er nødvendig for å 
innfri kompetansemål i læreplanen. 
MDGs politiker mener Voksen skole har vært tydelige på at de har valgt en strukturell modell som ikke 
er slik det snakkes om i innspillene i media, men har en bruksform som favner både bøker og 
læringsbrett.   
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Vedr. Punktet om overføring av informasjon mellom skole og AKS på Pluss, stilte FAU-leder spørsmål 
om hvordan/om dette gjøres på ordinær skole til ordinær AKS.  
P.g.a. personalets arbeidstider, er det vanskelig med en overføring fra ordinær skole til AKS, på
tilsvarende måte som på PLUSS.  Rektor informerte om at dette likevel er et fokus på 1. trinn i ordinær
skole, da elevene er mindre.

DS tok gjennomgangen til orientering. 

Sak 04/24: Aktivitetsplikt/-plan. Status på skolen. 

Ingen endring fra siste møte i 2023.  

Tatt til orientering. 

Sak 06/24: Gjennomgang av resultater fra undersøkelser og kartlegginger i høstsemesteret 
Nasjonale prøver (NP) 

▪ Voksen skole har gode resultater sammenlignet med Oslo og de nasjonale resultatene, særlig i
regning og lesing.

▪ Voksen skole har analysert resultatene på årets 5. trinn, og bruker denne analysen i det videre
arbeidet i fagene.

▪ 2.-4. trinn bruker også resultatene for å se hva som forventes faglig av elevene ved utgangen av
fjerde klasse.

Elevundersøkelsen  
Elevundersøkelsen ble gjennomført av 5.-7. trinn i november til desember 2023. 
Skolen ser en positiv utvikling på så å si alle områder, men jobber videre for å bli enda bedre.  
Vurdering for læring, hvordan skape økt motivasjon, og "fra medbestemmelse til medvirkning" er 
områder skolen kommer til å ha økt fokus på.  
Destruktiv ordbruk blant elevene er også noe skolen jobber med, i samarbeid med foresatte.  
Rektor informerte om at hun redegjorde mer detaljert for resultatene i forrige FAU-møte.   
Etterskrift: skolen planlegger i samråd med Elevrådet en kampanje mot dårlig språkbruk etter påske. 
Skolen vil be om ekstra samarbeid med foresatte i denne perioden.  

Tatt til orientering. 

Sak 07/24: Status og siste nytt fra skolen 

• Skolens økonomiske situasjon: Det er ingen tegn til eksterne overføringer utover det som
allerede foreligger i årets budsjett/tildeling.

Driftsstyret er bekymret for den økonomiske situasjonen til skolen, og det ble besluttet at det skal 
sendes et felles brev fra Driftsstyret v/leder, ledelsen v/ rektor og FAU-leder til skolebyråden m.fl. 
Brevet vedlegges budsjettet. Rektor utformer utkast til brev, og brevet sendes senest 1. mars til 
følgende: 
Mottager: Byråd for Utdanning      
Kopi: Byråd for Finans, Byråd for Helse, Byrådsleder, Leder av SKOFI-komiteen Bydel Vestre Aker (BVA) 

▪ Bokuke – Tema: Fantasy og skuespill fra lærerne.
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▪ Kunstiade – Elevinitiert – ca. 100 verk var sendt inn til konkurransen.
▪ Berat – miljørettet tiltak på 7. trinn.

Tatt til orientering. 

Sak 08/24: Status og siste nytt fra FAU 

På siste FAU–møte ble elevundersøkelsen, sosiale medier / Snapchat på 7. trinn drøftet. Elever fra 
Elevrådet og 6. og 7. trinn deltok.  
Voksen skole er mobilfri. Det ble likevel stilt spørsmål om ikke Voksen skoles Beredskapsplan bør 
inneholde et punkt om hva som bør gjøres ved digitale utfordringer som påvirker skolemijøet, f.eks. 
hvordan skolen skal håndtere situasjoner med filming og eventuell deling av uønskede hendelser på 
sosiale medier. Etterskrift: Eks. Når kopler skolen inn politiet? DS og administrasjonen tar dette 
initiativet med i den løpende arbeidet med Beredskapsplanen. 

Tatt til orientering. 

Sak 09/24: Orientering fra politikere; Hva rører seg i bydel VA som er relatert til barn, ungdom, 
oppvekst og skole 

Saken ble besluttet utsatt til neste møte. 

Neste møter: 
4. mars 2024
13. mai 2024

-Bør neste møte 4. mars utsettes ettersom det er så kort tid etter det ekstraordinære møtet?

Driftsstyrets leder og rektor avgjør dette.  
Etterskrift: Møtet 4. mars avholdes som e-postmøte. 
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Signaturene i dette dokumentet er juridisk bindende. Dokumentet er signert med Visma Addo sin sikre digitale signatur.
Underskriverens identitet er fysisk registrert i det elektroniske PDF-dokumentet og er vist nedenfor.

Alle tider er gitt i koordinert universaltid (UTC).

Dokumentet er digitalt signert med Visma Addo sikker signeringstjeneste. 
Signaturbeviset i dokumentet er sikret og validert ved å bruke den 
matematiske hash-verdien til originaldokumentet.

Dokumentet er låst for endringer og tidsstemplet med et sertifikat fra en 
klarert tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbevis er innebygd i PDF-
dokumentet i tilfelle de skal brukes til validering i fremtiden.

Hvordan verifisere ektheten til dokumentet
Dokumentet er beskyttet med et Adobe CDS-sertifikat. Når dokumentet 
åpnes i Adobe Reader, vil det se ut til å være signert med Visma Addo 
signeringstjeneste.

Underskrivere

Axel Emil Roll
Leder DS
9578-5995-4-349948 2024-03-18 08:33:15Z

Camilla Egeland Torsæter
Rektor
9578-5998-4-1029766 2024-03-18 08:37:00Z

Dokumenter i transaksjonen

Driftsstyrereferat_Voksen 14.02.24.pdf SHA256: c01e8111677af269b7a6b424dfbe9bd9a0d3b3bad901466df6f5b129e0ca7d43
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Osloskolen 


Voksen skole 


Dato: 14.02.24 
Tidspunkt: 16.30-18.00 
Sted: Personalrommet på skolen. 


Tilstede:  
Axel Emil Roll (leder av DS)  
Anne Marie Rabe Galtung (leder av FAU) 


Mona Hellwege (lærer) 
Karin Bjørndalen (lærer) 


Finn Yngve Engnæs (H)  
Knut Frederik Horn (MDG) 


Per Olav Lystrup (referent) 
Camilla Torsæter (rektor)  


Forfall:  
Anette Arneberg (SV) 


Saksliste: 


Sak 10/24: Godkjenning av innkalling og saksliste 


Godkjent. 


Sak 11/24: Godkjenning av referat 18.01.24 


Referat fra 18.01.24 ble godkjent. 


Sak 03/24: Godkjenning av strategisk plan for 2024 


Rektor informerte kort om hovedtrekk i Voksen skoles strategisk plan. 


Rektor/skolen planlegger å lage en fremstilling av den strategiske planen, slik at skolens mål, tiltak og 
aktiviteter blir i en mer lesbar versjon for foreldre. Skolens verdigrunnlag vil innlemmes i denne. Den vil 
presenteres for DS før den legges på skolens hjemmeside.  


FAU-leder stilte spørsmål knyttet til læringsbrett: Med tanke på det politiske ordskiftet om 
(endring/reduksjon) i skjermbruk i skolen, hvilke vurderinger har skolen gjort om hvordan læringsbrett 
skal brukes på skolen?  


Rektor understreker at læringsbrettet er et supplement til, og ikke en erstatning for lærebøker. Skolen 
er selektiv, og bruker læringsbrett som et verktøy der dette gir en merverdi, og/eller er nødvendig for å 
innfri kompetansemål i læreplanen. 
MDGs politiker mener Voksen skole har vært tydelige på at de har valgt en strukturell modell som ikke 
er slik det snakkes om i innspillene i media, men har en bruksform som favner både bøker og 
læringsbrett.   







Vedr. Punktet om overføring av informasjon mellom skole og AKS på Pluss, stilte FAU-leder spørsmål 
om hvordan/om dette gjøres på ordinær skole til ordinær AKS.  
P.g.a. personalets arbeidstider, er det vanskelig med en overføring fra ordinær skole til AKS, på
tilsvarende måte som på PLUSS.  Rektor informerte om at dette likevel er et fokus på 1. trinn i ordinær
skole, da elevene er mindre.


DS tok gjennomgangen til orientering. 


Sak 04/24: Aktivitetsplikt/-plan. Status på skolen. 


Ingen endring fra siste møte i 2023.  


Tatt til orientering. 


Sak 06/24: Gjennomgang av resultater fra undersøkelser og kartlegginger i høstsemesteret 
Nasjonale prøver (NP) 


▪ Voksen skole har gode resultater sammenlignet med Oslo og de nasjonale resultatene, særlig i
regning og lesing.


▪ Voksen skole har analysert resultatene på årets 5. trinn, og bruker denne analysen i det videre
arbeidet i fagene.


▪ 2.-4. trinn bruker også resultatene for å se hva som forventes faglig av elevene ved utgangen av
fjerde klasse.


Elevundersøkelsen  
Elevundersøkelsen ble gjennomført av 5.-7. trinn i november til desember 2023. 
Skolen ser en positiv utvikling på så å si alle områder, men jobber videre for å bli enda bedre.  
Vurdering for læring, hvordan skape økt motivasjon, og "fra medbestemmelse til medvirkning" er 
områder skolen kommer til å ha økt fokus på.  
Destruktiv ordbruk blant elevene er også noe skolen jobber med, i samarbeid med foresatte.  
Rektor informerte om at hun redegjorde mer detaljert for resultatene i forrige FAU-møte.   
Etterskrift: skolen planlegger i samråd med Elevrådet en kampanje mot dårlig språkbruk etter påske. 
Skolen vil be om ekstra samarbeid med foresatte i denne perioden.  


Tatt til orientering. 


Sak 07/24: Status og siste nytt fra skolen 


• Skolens økonomiske situasjon: Det er ingen tegn til eksterne overføringer utover det som
allerede foreligger i årets budsjett/tildeling.


Driftsstyret er bekymret for den økonomiske situasjonen til skolen, og det ble besluttet at det skal 
sendes et felles brev fra Driftsstyret v/leder, ledelsen v/ rektor og FAU-leder til skolebyråden m.fl. 
Brevet vedlegges budsjettet. Rektor utformer utkast til brev, og brevet sendes senest 1. mars til 
følgende: 
Mottager: Byråd for Utdanning      
Kopi: Byråd for Finans, Byråd for Helse, Byrådsleder, Leder av SKOFI-komiteen Bydel Vestre Aker (BVA) 


▪ Bokuke – Tema: Fantasy og skuespill fra lærerne.







  


▪ Kunstiade – Elevinitiert – ca. 100 verk var sendt inn til konkurransen.
▪ Berat – miljørettet tiltak på 7. trinn.


Tatt til orientering. 


Sak 08/24: Status og siste nytt fra FAU 


På siste FAU–møte ble elevundersøkelsen, sosiale medier / Snapchat på 7. trinn drøftet. Elever fra 
Elevrådet og 6. og 7. trinn deltok.  
Voksen skole er mobilfri. Det ble likevel stilt spørsmål om ikke Voksen skoles Beredskapsplan bør 
inneholde et punkt om hva som bør gjøres ved digitale utfordringer som påvirker skolemijøet, f.eks. 
hvordan skolen skal håndtere situasjoner med filming og eventuell deling av uønskede hendelser på 
sosiale medier. Etterskrift: Eks. Når kopler skolen inn politiet? DS og administrasjonen tar dette 
initiativet med i den løpende arbeidet med Beredskapsplanen. 


Tatt til orientering. 


Sak 09/24: Orientering fra politikere; Hva rører seg i bydel VA som er relatert til barn, ungdom, 
oppvekst og skole 


Saken ble besluttet utsatt til neste møte. 


Neste møter: 
4. mars 2024
13. mai 2024


-Bør neste møte 4. mars utsettes ettersom det er så kort tid etter det ekstraordinære møtet?


Driftsstyrets leder og rektor avgjør dette.  
Etterskrift: Møtet 4. mars avholdes som e-postmøte. 
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